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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lehetséges, hogy nem Szombathelyen játssza 
NB I-es meccsei nagy részét a szombathelyi női kézilabdacsapat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A június 18-i közgyűlési határozat ellenére sem mehet be az Aréna Savariában és a Haladás 
Sportkomplexumban a szombathelyi, NB I-es női kézilabdacsapat. Répcelakra kényszerülnek 
utazni, sem edzéslehetőséget nem kaptak, sem felkészülési találkozót nem tudnak játszani a 
Rohonci úton, mivel a létesítményt üzemeltető cég ügyvezetője, Gál Sándor előzetes egyeztetés 
nélkül lefoglalta a csarnokot, 8-22 óráig terjedő intervallumban. Az Aréna Savaria mellett az ELTE-
SEK egyetemi sportcsarnokában készültek a lányok. Utóbbi létesítmény azonban nem felel meg a 
kézilabda szövetség első osztályra vonatkozó előírásainak, és mivel a magyar bajnok Falco 
kosárlabdacsapata is megkezdte a felkészülést, az Aréna Savariát sem tudják már használni. A 
bajnoki szezon előtt a szövetség és az ellenfelek felé jelezniük kellett, hol lesz a csapat hazai 
pályája. Az Alba FKC, a Győri ETO KC, az FTC, a Siófok és az Érd ellen játszhatnak az Aréna 
Savariában, a többi nyolc riválissal viszont nem tudnak Szombathelyen összecsapni.

Kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Hogyan lehetséges, hogy nem Szombathelyen játssza NB I-es meccsei nagy részét a szombathelyi
női kézilabdacsapat?

2.Hogyan lehet kiküszöbölni ezt a méltatlan helyzetet, milyen megoldási lehetőségek merülhetnek 
fel, hogy ezt a nagyszerű teljesítménnyel bíró csapatot minél inkább támogassák?

3.Hogy fordulhat elő ilyen eset egy olyan országban, ahol sportolóink büszkeségek az egész ország 
számára?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. augusztus 4.
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